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frågor. Men vetenskapliga studier har pekat på att kriminalitet är en av de 

faktorer som tydligt påverkar företagandets förutsättningar. Här måste 

Stockholms stad ta ett krafttag och en tydlig vision för ökad trygghet, inte 

minst i ytterstaden och Järvaområdet. Alliansen vill därför se en tydlig 

handlingsplan från Stockholms stad med konkreta insatser och åtagande 

för att trygga lokala handlares situation, men också skapa förutsättningar 

för dem att fortsätta etablera sig och verka i lokala centrum. 

 

Vi vill utveckla Stockholm till att bli en trygg och säker stad där 

människor ska kunna röra sig ute och inte begränsas av att de inte 

upplever sig säkra”. 

 

§ 12 Förstärkt upphandlings- och inköpsorganisation, 

svar på remiss 

 

Kyrkogårdsnämndens beslut 

 

Nämndens beslutar att 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen 

2. paragrafen begärs omedelbart justerad. 

 

Ärendet 

Förvaltningen redovisar ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat  

2017-10-24, Dnr 1.7-1335-2017. Stockholms stad inklusive de 

kommunala bolagen har årliga utgifter för inköp om cirka 32 

miljarder kronor. I förslaget  till ”Förstärkt upphandlings- och 

inköpsorganisation” bedömer stadsledningskontoret att staden har 

goda möjligheter till ökad måluppfyllelse genom en mer aktiv och 

samordnad inköps- och upphandlingsverksamhet. Kontoret föreslår 

därför att ett arbetssätt, som är baserat på kategoristyrning införs. 

 

Förvaltningens förslag till beslut 

Förvaltningen föreslog nämnden besluta 

1. överlämna detta tjänsteutlåtande som svar på remissen. 

 

§ 13 Förvaltningschefens information 

 

 Mats Larsson informerade om FN-dagen den 24 oktober på 

världsarvet Skogskyrkogården som besöktes av 175 

personer trots dåligt väder. 

 Mats Larsson informerade om Allhelgonahelgen som 

fungerade bra med många besökare. Liksom tidigare år 

visade vi upp våra begravningsplatser och kyrkogårdar 

välstädade och i fint skick. Detsamma gäller 


